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Статья посвящена дискуссионным вопросам определения среднедушевого дохода семьи 
при назначении мер государственной поддержки семей с детьми. Дан критический анализ дей-
ствующего законодательства и актов Правительства РФ относительно учета фактических дохо-
дов и расходов налогоплательщиков, применяющих специальные налоговые режимы для це-
лей предоставления отдельных мер социальной поддержки семей с детьми. Сформулированы 
предложения de lega ferenda. 
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The article is devoted to the controversial issues of determining the average per capita family 
income in the appointment of measures of state support for families with children. A critical analysis of 
the current legislation and acts of the Government of the Russian Federation regarding the accounting 
of actual income and expenses of taxpayers applying special tax regimes for the purpose of providing 
certain measures of social support for families with children is given. De lega ferenda sentences are 
formulated.
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